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Besluitenlijst Voorrondes Openbaar  
Raadsavond Wormerland 

- dinsdag 20 november 2007 - 
 
 

Voorrondes 
 

Nr. Onderwerp Besluit 
 Algemene Zaken Aanwezig: A.H.B. van Haarlem (vz), N.J. de Jong (CDA), J.H. Broenland (PvdA), J.N. Stevens 

(GL), R.P. Hendriks (VLW), L.J. van Berkel (VVD) 
 
Portefeuillehouder: P.C. Tange 
Griffier: EHM Ouwehand 
Belangstellenden:  7 
 
Pers:-- 

2 Vaststellen besluitenlijst 
voorrondes d.d. 23 oktober 2007 

De besluitenlijst van de voorronden van 23 oktober 2007 wordt zonder wijzigingen vastgesteld. 

3 Notulen raad d.d.  
23 oktober 2007 (zie 
raadsstukken)  

De notulen van de raadsvergadering van 23 oktober 2007 worden zonder wijzigingen ter 
besluitvorming aan de raad voorgelegd. 

4 Ingekomen brieven aan de raad  brief nr 4. Inspraak bij gemeentelijk verkeers- en vervoersplan in Wormerland. VLW ontvangt  
graag kopie van de afdoeningsbrief van het college. Toezegging: akkoord met toezending kopie. 
brief nr 6. T. Huisman en M. van Schip mbt heroverweging verkoop strook grond naast Weiver 5 te 
Wormer. VLW wil deze geagendeerd zien bij voorronde waarbij de vraag aan de orde wordt gesteld 
in hoeverre kunnen wij vervuilde grond verkopen en in hoeverre kunnen we vervuilde grond laten 
zoals die is. Toezegging: de portefeuillehouder zegt beantwoording hiervan toe.    

5 Stukken ter kennisgeving aan de 
raad  

Brief nr 8:VNG ledenbrief actie zwerfafvalpakker 2007.  
De fractieleden merken op dat ook in onze gemeente er burgers zijn die in het zonnetje gezet 
kunnen worden omdat zij regelmatig vrijwillig op pad gaan om zwerfafval op te ruimen. 
Toezegging: De portefeuillehouder merkt op dat hij zal bekijken of en op welke wijze dit een 
vervolg binnen onze gemeente zou kunnen krijgen. 

6 Stukken direct ter besluitvorming -- 



 2 

aan de raad 
7 Inventarisatie quorum voorrondes Geen behoefte aan besloten vergadering 
8 Rondvraag VLW merkt op dat de bewonersgroep Omweremere een onderzoek heeft laten verrichten naar de 

verkeersveiligheid in de omgeving door Veilig Verkeer Nederland. Het rapport is verstuurd aan het 
college. Wat gaat het college hiermee doen? Toezegging: De portefeuillehouder zegt toe met een 
antwoord te komen.  

Groene Zaal 
9 Vaststellen 

speelautomatenverordening 
Aanwezig: A.H.B. van Haarlem (vz), N.J. de Jong (CDA), J.H. Broenland (PvdA), J.N. Stevens 
(GL), L.J. van Berkel (VVD), R.P. Hendriks (VLW) 
 
Portefeuillehouder: P.C. Tange 
Griffier: EHM Ouwehand 
Belangstellenden: 5 
 
Pers:-- 
 
Bespreking:  
De meerderheid adviseert positief ten aanzien van het vaststellen van de verordening 
speelautomatenhal Wormerland 2007, mits artikel 4, lid 9 wordt voorzien van een striktere 
omschrijving. Het woord ‘’voornemens’’ is nog te vrijblijvend.  Daarnaast wordt opgemerkt dat de 
nummering van de artikelen en leden en de verwijzingen daarnaar in de verordening niet correct 
zijn doorgevoerd. 
GL adviseert negatief ten aanzien van het vaststellen van de verordening omdat zij zich niet 
kunnen vinden in de realisatie van een speelautomatenhal in de gemeente. Verder vragen zij om in 
de toelichting op te nemen dat bij de jaarlijkse verlening van de aanwezigheidsvergunningen voor 
speelautomaten ook het advies van de Brijderstichting wordt gevraagd.  
 
Vervolg 
Het voorstel gaat met een in meerderheid positief advies door voor besluitvorming in de raad van 
vanavond. Bovenstaande opmerkingen zullen worden opgenomen in een aangepast besluit.  

10 Uitspraak RvS inzake 
bestemmingsplan Wormer Oost 
en Midden 

Aanwezig: A.H.B. van Haarlem (vz), P.J. v.d. Hurk (CDA), J.H. Broenland (PvdA), L.J. van Berkel 
(VVD), N.M. Koelemeijer (GL), R.P. Hendriks (VLW) 
 
Portefeuillehouder: F. Saelman 
Griffier: EHM Ouwehand 
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Ambtelijke ondersteuning: 
 
Belangstellenden: 3 
 
Pers:-- 
 
Bespreking 
De fracties geven een unaniem positief advies over het besluit een partiële herziening van het 
bestemmingsplan Wormer Oost en Midden voor te bereiden. 
 
Vervolg 
Voorstel gaat als hamerstuk door voor besluitvorming in de raad van vanavond. 

Witte Zaal 
11 Kadernota privatisering 

sportvelden 
Aanwezig: C.J.M. Gerssen (vz), H.J.Al (VLW), C.J.G. Bijvoet (CDA), R.J.G. Berkhout (VVD), C. 
Ricken (PvdA), N. Koelemeijer (GL) 
 
Portefeuillehouder: F. Saelman 
Griffie: I.P. Vrolijk 
Pers: R. van der Molen 
Belangstellenden: circa 14 personen 
Inspreker: de heer Tichelaar namens DZS (Wijdewormer) 
 
Conclusie: 
Alle fracties adviseren positief over het voorstel. De fractie van het CDA verzoekt het college om de 
raad regelmatig te informeren over het gebruik van externe expertise. De VVD vraagt om in het 
licht van de integrale aanpak toch zoveel mogelijk te zorgen voor duidelijkheid op korte termijn 
richting de sportverenigingen. De fracties van de VVD en de PvdA bepleiten zoveel mogelijk 
gebruik te maken van het initiatief en de wensen van de verenigingen.  
 
De portefeuillehouder benadrukt dat de kadernota een toekomstgericht integrale aanpak voorstaat. 
In de nota is uitgegaan van kunstgrasvelden, maar deze zullen niet worden opgelegd.  
 
Vervolg: 
Het voorstel zal als hamerstuk aan de raad ter besluitvorming worden voorgelegd. 

12 Uitgangspunten en Aanwezig: C.J.M. Gerssen (vz), H.J. Al (VLW), C.J.G. Bijvoet (CDA), R.J.G. Berkhout (VVD), C. 
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randvoorwaarden WSV Ricken (PvdA), M.J.T. Wielenga-Beeks(GL) 
 
Portefeuillehouder: H. Stuurman  
Griffie: I.P. Vrolijk 
Pers: R. van der Molen 
Belangstellenden: circa 10 personen 
 
Conclusie: 
Alle fracties adviseren positief over de nota van inspraak: de wijze waarop de belangen zijn 
afgewogen en de wijze waarop dit is verwoord is positief ontvangen door alle fracties.  
Alle fracties adviseren in beginsel positief over de NvU WsV. Wel is er een aantal kanttekeningen 
gemaakt. De fractie van het CDA adviseert positief onder de voorwaarde dat enkele 
aandachtspunten worden opgenomen: verruiming parkeernorm en het koppelen van de 
trainingshal  aan een maximaal aantal meters ter voorkoming van oneigenlijk concurrentie met de 
bestaande sporthal.  Het CDA verzoekt om daar waar in de NvU een parkeernorm van 1,5 is 
genoemd deze norm te verhogen naar 1,8. De fractie van de VLW wenst ook verruiming van de 
parkeernorm en de fractie van GL onderschrijft de noodzaak van maatregelen ter voorkoming van 
een ongewenste wijziging van trainingshal in sporthal. 
 
Naar aanleiding van enkele vragen zegt de portefeuillehouder toe dat duidelijk is dat de 
onderhavige ontwikkelingen het realiseren van het fietspad naar de Enge Wormerringdijk niet in de 
weg staat. Tevens wordt toegezegd dat de verkeersontwikkelingen die voortvloeien uit deze 
ontwikkelingen een plaats zullen krijgen in het GVVP. 
 
Vervolg:  
Het voorstel zal aan de raad ter besluitvorming worden voorgelegd. De verwachting is dat de 
uitkomsten van het haalbaarheidsonderzoek in maart of april aan de raad zullen worden 
voorgelegd.  

13 Vrijval van een deel van de 
reserve fonds Volkshuisvesting 

Aanwezig: C.J.M. Gerssen (vz), H.J. Al (VLW), C.J.G. Bijvoet (CDA), R.J.G. Berkhout (VVD), C. 
Ricken (PvdA), N. Koelemeijer(GL) 
 
Portefeuillehouder: P.C Roos en H. Stuurman 
Griffier: I.P. Vrolijk 
Pers: R. van der Molen 
Belangstellenden: circa 10 personen 
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Conclusie: 
De fracties van het CDA en de VLW adviseren negatief over het voorstel. De overige fracties 
adviseren positief.  
Vervolg: 
Het voorstel van b&w kan ter besluitvorming worden voorgelegd aan de raad.  

Blauwe Zaal 

14 Stadsregio: openbaar vervoer 
visie (markt) 

Aanwezig: J.M. Schalkwijk (vz), C. Molog (VLW), H.G. Roeleveld (CDA), N. Groot (PvdA), R.F.T. 
van Wanrooij (VVD), J.J.M.N. Welagen (GL), mevr. A.C. Meijer (griffier) en diverse 
belangstellenden. 
De heer Bakker presenteerde namens de Stadsregio de openbaar vervoer visie. Hierna volgde een 
levendige discussie over het openbaar vervoer in Wormerland en omgeving. Belangrijk 
aandachtspunt is de middelen die de stadsregio beschikbaar stelt voor het aanpassen van 
bushaltes (b.v. het ophogen van de stoep zodat de bus toegankelijk wordt voor 
rolstoelen/kinderwagens etc) 

15 Kadernota modernisering Sociale 
Werkvoorziening 

Aanwezig: J.M. Schalkwijk (vz), mevr. J. Molog (VLW), H.G. Roeleveld (CDA), N. Groot (PvdA), 
R.F.T. van Wanrooij (VVD), mevr. J.J.M.N. Welagen (GL) 
Portefeuillehouder: P.H. Roos 
Griffier:  mevr. A.C. Meijer  
Belangstellenden: circa 5 personen 
De voorzitter leest het advies van de Adviesraad voor ten aanzien van de Kadernota Wsw. Dit 
advies wijkt op één punt af van het voorstel. De Adviesraad adviseert te kiezen voor model 3 (geen 
samenwerking tussen gemeenten, iedere gemeente maakt eigen beleid en afspraken met 
Baanstede).  
 
VLW, PvdA, CDA, VVD en GL zijn positief over de kadernota. Wel wordt een toelichting gevraagd 
op de keuze voor model 2 (dit model gaat uit van samenwerking tussen gemeenten met betrekking 
tot de uitvoering van de Wet sociale werkvoorziening). 
 
De portefeuillehouder licht toe dat samenwerking noodzakelijk is voor een gemeente met de 
schaal van Wormerland. Het beleid wordt door de gemeente zelf vastgesteld, voor wat betreft de 
uitvoering wordt aansluiting gezocht met de andere gemeenten. 
 
VLW, PvdA, CDA, VVD en GL stemmen unaniem in met vaststelling van de kadernota 
Modernisering van de Sociale Werkvoorziening. 
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16 Vaststellen concept-begroting 
GGD 2008 

Aanwezig: J.M. Schalkwijk (vz), dhr. C. Molog (VLW), H.G. Roeleveld (CDA), N. Groot (PvdA), 
R.F.T. van Wanrooij (VVD), mevr. J.J.M.N. Welagen (GL) 
Portefeuillehouder: P.H. Roos 
Griffier:  mevr. A.C. Meijer  
 
De portefeuillehouder licht naar aanleiding van vragen toe dat de procedure tot vaststelling van 
de begroting niet goed verlopen is. Dit heeft te maken met divers begrotingsbeleid van de 
aangesloten gemeenten. De conceptbegroting is nog niet formeel vastgesteld door het algemeen 
bestuur. De zienswijzen van de raden van de deelnemende gemeenten kunnen nog worden 
meegenomen in de besluitvorming. 
 
VLW, PvdA, CDA, VVD en GL stemmen unaniem in met vaststelling van de conceptbegroting 
GGD 2008 en de eerste begrotingswijziging 2007 van de GGD. 

17 Verbetering website en e-
dienstverlening 

Aanwezig: J.M. Schalkwijk (vz), dhr. C. Molog (VLW), H.G. Roeleveld (CDA), N. Groot (PvdA), 
R.F.T. van Wanrooij (VVD), mevr. J.J.M.N. Welagen (GL) 
Portefeuillehouder: P.H. Roos 
Griffier:  mevr. A.C. Meijer  
 
GL, VVD, CDA en  PvdA vinden verbetering/modernisering van de website een goede zaak. De 
PvdA  vraagt aandacht voor het behoud van een fysieke loketfunctie. 
 
VLW vindt huidige website voldoende en vraagt of verbetering/modernisering van de website tot 
besparingen leidt. 
 
De portefeuillehouder antwoordt dat verbetering van de website een onderdeel is van een groter 
traject, gericht op kwaliteitsverbetering van de dienstverlening naar de burgers. Aan digitale 
dienstverlening worden steeds hogere eisen gesteld. Begin 2008 wordt een plan van aanpak 
gepresenteerd. De investeringen die in de komende jaren gedaan moeten worden zijn groot. De 
kwaliteit van de dienstverlening zal verbeteren, maar reëel zicht op besparingen op de korte termijn 
zijn er niet. 
 
GL, VVD, CDA en  PvdA gaan akkoord met het beschikbaar stellen van budget voor 
verbetering/modernisering van de website en e-dienstverlening. 
 
VLW gaat niet akkoord met het voorstel, de huidige website voldoet en er is geen zicht op 
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besparingen. 
 


